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V Docela Velkém Divadle jsme už hráli (více než před rokem) a tak jsme zhruba věděli, do čeho
jdeme. I tak na nás však průjezd průmyslovými částmi Mostu a Litvínova působil dosti
morbidním, leckdy až pekelným dojmem ... Pěkný divadelní klub se zaplnil dle mého odhadu asi
pětatřiceti diváky a mohlo se začít. Kvinta, ač domácí, hrála na vlastní přání jako první, protože
jejich kytarista Linďák se v práci (posun na železnici) pokusil o Batmanův skok z cisternového
vozu a přistání bylo tvrdší, než očekával, takže sice hrál, ale spěchal se léčit do domácího
pohodlí. 

Musím pochválit jejich klávesistu, protože od posledního vystoupení u nás výrazně ožil :-) . Celé
vystoupení Kvinty se neslo v takovém komorním duchu, pobavila mne skladba o odolnosti
Severočechů proti místnímu ovzduší, kterou zpíval kapelník Tomáš Kunz, zvaný Papouch. Při
závěrečné znělce pro představení kapely, což je melodie z televizních Bakalářů se projevila
jedna z výhod toho, že máme ve Strašlivce stejně ženských jako mužů, neb jsme podlehli
okamžitému impulsu a celou skladbu protančili... 

  

Image Strašlivé Podívané tentokrát strašlivě vylepšovala Iva Valečková, protože si půjčila čepici
Tomáše Píži, která jí sahala skoro až na nos, a po většinu produkce jí nesundala. Na
vystoupení opět v plné sestavě jsme se těšili a myslím, že se nám i dařilo, i když jsme byli
trochu rozpačití z diváků, kteří sice komunikovali, byli příjemní, ale ne tak spontánní, jako jsme
zvyklí v Plzni. Povedl se Poslední trubadúr - i díky zvukaři zněly úvodní flétny báječně.
Závěrečná Cikánka spolehlivě způsobila přídavek a pak nastalo pro mne příjemné překvapení,
protože se jen zaprášilo po osmi CD a ještě budeme muset dvě poslat poštou, protože na
takový ohlas jsem nebyl připraven. Takže díky za pěkný večer a další vydařené kolo Folkotoče.

A pohled z domácí strany:

  

V první části večera jsme hráli my - Kvinta. Ještě musíme trochu doladit aranže  kláves a bude
to perfektní. Je ještě slyšet, že s námi Láďa na klávesy  hraje teprve měsíc Ale už brzy bude
všechno OK.  Folkovou kavárnou se nesl duch vánoc a cestu si sem našlo opět hodně  diváků.
V průběhu večera si dva šťastlivci odnesli domů CD Kvinty a CD  Strašlivé podívané, a to úplně
zadarmo neboť právě jejich čísla byla  vylosována.

I pro ostatní jsme připravili vánoční překvapení ve formě slevy na naše  CD. K tomu se připojila
i "Strašlivka" a tak se zásoby našich CD  ztenčily.
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V druhé polovině večera zahrála Strašlivá podívaná. Jejich vystoupení  jsem velice zaujatě
poslouchal a opravdu bylo co poslouchat. Nejen  zajímavé nástrojové obsazení, ale i texty a
hudba byla velice chytlavá  a příjemná. A navíc jako příslušník mužského pohlaví jsem měl i na
co  koukat (tím samozřejmě nemyslím pánské obsazení tohoto souboru).

   

Další z akce Folkotoče proběhne v Docela velkém divadle v Litvínově  19.ledna 2002 a
představí se zde skupina JITROCEL z Čáslavi.
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